
ПРОТОКОЛ №2 

засідання методичної ради ВПУ №1 м.Рівне  

від 24 жовтня 2023 р. 

Присутні: директор училища,  

голови методичних комісій,  

заступники директора, методист, психолог  

Відсутні: - 

                                                          Порядок денний 

1. Аналіз огляду комплексно-методичного забезпечення предметів і 

професій.  

2. Про виконання заходів з ліквідації зауважень акредитаційної комісії 

ДСЯО, виявлених під час акредитації спеціальності 192 “Будівництво та 

цивільна інженерія.”  

3. Про участь  педагогічних працівників закладу освіти в методичних 

заходах обласного рівня. 

 

1. СЛУХАЛИ: Заступника директора з НВР Ірину МИХАЛЬЧУК, яка проаналізувала 

результати огляду КМЗ предметів і професій. Ірина Юріївна відзначила, що паперові 

та електронні варіанти плануючої документації та дидактичних матеріалів до уроків 

теоретичного та виробничого навчання загалом по закладу освіти знаходяться у 

належному стані. Але потрібно допрацювати контент для забезпечення 

дистанційного навчання майбутніх кваліфікованих робітників. Якщо забезпечення 

загальноосвітніх дисциплін потребує лише оптимізації величезної бази наявних 

електронних ресурсів, то в мережі інтернет вкрай мало матеріалів для уроків 

професійно-теоретичного та професійно-практичного циклів. 

УХВАЛИЛИ:  

1. Акцентувати увагу на удосконалення КМЗ предметів і професій для дистанційної 

організації навчання. 

2. У травні 2024 року провести моніторинг електронних ресурсів, що знаходяться на 

гугл-диску закладу освіти стосовно об’єму, вичерпності та якості забезпечення 



уроків загальноосвітнього, професійно-теоретичного та професійно-практичного 

циклів. 

ГОЛОСУВАЛИ:  «за» - одноголосно 

 

2. СЛУХАЛИ: Людвіну БЕСТЮК, заступника директора з НР, яка проаналізувала 

виконання заходів з ліквідації зауважень акредитаційної комісії ДСЯО, виявлених 

під час акредитації спеціальності 192 «Будівництво та цивільна інженерія. 

УХВАЛИЛИ:  

1.   Інформацію заступника директора з навчальної роботи Людвіни БЕСТЮК взяти 

до уваги. 

2. Педагогічному колективу закладу освіти активізувати роботу по ліквідації              

зауважень акредитаційної комісії ДСЯО, виявлених під час акредитації спеціальності 

192 «Будівництво та цивільна інженерія. 

                                                                                ГОЛОСУВАЛИ:  «за» - одноголосно 

 

3. СЛУХАЛИ: Методиста училища Оксану ЗАЄЦЬ, яка відмітила, що через 

обмеження відповідно до режиму воєнного стану практично не відбувається 

«живих» зустрічей працівників професійної освіти Рівненської області. Усі заходи 

проводяться в онлайн форматі. Таким чином участь працівників в методичних 

заходах обласного рівня, чи навіть всеукраїнського не є проблемою, слід лише 

стежити за оголошеннями НМЦ ПТО та термінами проведення.  

УХВАЛИЛИ: Інформацію взяти до уваги. 

ГОЛОСУВАЛИ:  «за» - одноголосно 

 

 

Голова ради кабінету        Ірина МИХАЛЬЧУК 

 

Секретар ради кабінету       Оксана ЗАЄЦЬ 


